
 

 

1 6 september 2021 
 

Bodegraven, 6 september 2021 
 
Betreft: Uitvoering motie “Nú handelen in WKO-dossier”  
 
 
Geachte raadsleden van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk, 
 
Door Eteck worden de feiten al vier jaar lang geframed tot de mening van een paar bewoners. Dat is 
na uw motie van 25 maart 2020 en het daarop volgende onderzoek van Moventum en Merosch door 
het college duidelijk weerlegd met feiten. En daarover verschilt Eteck uiteraard van mening, waarmee 
we in een vicieuze cirkel terecht zijn gekomen. Het college was daarom door u opgedragen om op het 
contract dat ze heeft te handhaven en dat is op 13 januari ook gebeurt. Het college heeft Eteck toen 
op 6 punten in gebreke gesteld en per onderdeel voor de laatste maal een redelijke termijn geboden 
om alsnog haar verplichtingen na te komen. Aanleiding was dat de gesprekken tussen Eteck en de 
stichting uiteindelijk op 14 december 2020 waren vastgelopen, omdat Eteck in dat gesprek alles 
grotendeels ontkende en bijna bij elk punt verwees naar de geschillencommissie.  

Toen Eteck voor de zoveelste keer het gesprek wilde hervatten heeft de stichting op 24 december 
2020 eisen gesteld alvorens weer in gesprek te gaan. Op 8 maart heeft ook het college geschreven 
onder voorwaarden bereid te zijn het gesprek aan te gaan met Eteck. De wethouder heeft 
aangegeven dat het daarvoor benodigde plan van aanpak niet akkoord is bevonden door het college 
en het aangepaste plan is niet veel beter. Inmiddels is de nieuwe projectleider vanuit de gemeente 
toch in gesprek gegaan met Eteck, om het zoveelste onafhankelijke onderzoek te starten en er wordt 
zelfs gesproken over toevoegingen aan het contract. En dat terwijl de raadsleden een jaar geleden is 
verzekerd, dat er niet aan het contract getornd zou gaan worden.  

De nieuwe projectleider wil mensen en processen weer in beweging brengen met een aanpak die is 
gericht op gedragsverandering en het verbinden van mensen. Zijn voorganger (en tevens 
medewerker) is dat in ieder geval niet gelukt. Er is ons daarbij gevraagd om onze kennis in te brengen 
over het niet goed functionerende systeem en we verlenen daar uiteraard alle medewerking aan. Het 
blijft echter slikken of stikken over de aanpak en we moeten er maar op vertrouwen dat de aanpak van 
het college de enige juiste is. Naar onze mening blijft het een herhaling van zetten en daar is Eteck 
uitermate bedreven in, in tegenstelling tot het leveren van wat ze hebben afgesproken. 

Toen Levi Hogendoorn op 2 juni insprak werd aangegeven dat juridische stappen een goed dossier en 
veel tijd vereisen. We waren daarom uitermate blij toen het krediet voorstel op 23 juni unaniem werd 
aangenomen, onder het mom van “Wie A zegt, moet ook B zeggen...”. Voor ons komt het er op dit 
moment helaas op neer dat er toch wéér A gezegd wordt. En dat terwijl er volgens het college nu al 
een jaar wordt gewerkt aan de dossieropbouw.  

We vragen ons dus af wanneer het college een keertje B gaat zeggen... Wanneer gaat het college 
een keer met de juiste kennis en ervaring het contract handhaven? Wanneer krijgen de bewoners het 
onberispelijke systeem zoals de wethouder dat steeds noemt? Of kort gezegd waar blijft nou die 
contractmanager? 

Op 23 september wordt u in een besloten sessie bijgepraat en eigenlijk rest ons één vraag aan u: 

Waarvoor was het krediet bedoeld dat u verstrekt heeft op 23 juni? 

 
Bedank voor uw steun! 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens Stichting WKO Wijk Weideveld 
 
Arjan van Beijnum, Rina Hampel en Levi Hogendoorn 


